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كل ما تحتاج معرفته عن

علاج الإنزلاق الغضروفي
بدون جراحة

للإستفسار وحجز المواعيد

يرجى الإتصال 6666 182



علاج الإنزلاق الغضروفي بدون جراحة

 DRX 9000 يوفـر قسـم الروماتيـزم والطـب الطبيعـي الجهـاز التكنولوجـي

لعلاج الانـزلاق الغضروفي بـدون جراحـة.

إزالـة الضغـط عـن العمـود الفقـري هـو العلاج المسـتخدم للتخلص مـن الألم 

والعجز بالنسـبة للمرضى الذين يعانون من صعوبة الحركة بسـبب آلام أسـفل 

الظهـر وعـرق النسـا الناجمين عـن الانزلاق الغضروفي )القطنَـي الرقبي(.

الفقـري  العمـود  علاج  بأنظمـة  الجراحـي  الغير   DRX9000 تصميـم  تـم 

وتخفيـف آلام الانزلاق الغضروفي والإصابات التنكسـية في العمود الفقري. 

مـن خـال تطبيقـات تعمـل على إزالـة هـذة الضغوطـات عـن العمـود الفقري.

DRX9000  علاج المـرضى مـن آلام الظهر وسـمح لهم باسـتئناف أنشـطتهم 

الحياتيـة اليوميـة والطبيعية.



Non-Surgical Management of Slipped Disc

The Rheumatology and Physical Medicine Department provides the 
state of the art technology DRX9000 for non-surgical treatment of 
slipped disc.

Spinal Decompression is a treatment used for the management of 
pain and disability for patients suffering with incapacitating low back 
pain and sciatica caused by slipped disc (lumbar and cervical).

The DRX9000 True Non-Surgical Spinal Decompression System™ is de-
signed to provide pain relief for slipped disc and degenerative injuries 
of the spine. Through the application of spinal decompressive forces 
to these injuries.

The DRX9000™ has given patients relief from back pain and has 
allowed them to resume the activities they enjoy.
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Everything you need to know about

Non-Surgical Management
of Slipped Disc

For Appointment

Please call 1826666


